
Noter fra Rytterparkens generalforsamling 24. juli 2021  
 
Niels Bredkær, Rytterparken 11 blev valgt som dirigent. 
 
Formanden fremlagde beretningen. 
Beretningen blev godkendt. 
 
Formanden fremlagde regnskabet. 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Bestyrelsens forslag om at kontingentet uændret er 600 kr. (opkræves i august/september) 
Diskussion om løsningen med genbrugsasfalt er holdbar eller om vi vil få tilbagevendende udfordringer 
med huller i vejen – har bestyrelsen set på og prissat andre løsninger? 
Bestyrelsen vil som noget nyt prøve med et væsentlig øget vedligehold på vejene i forhold til tidligere – dog 
en øgning som kan holdes inden for det nuværende kontingent.  
Ud fra prisindikationer skønner bestyrelsen at en fast belægning på Rytterparken vil koste 1 – 1,5 mio. kr., 
så før vi kaster os ud i dybere overvejelser om dette, vil vi gerne se om ikke vi kan holde vejene med mere 
løbende vedligehold. 
Forslag om kontingentet blev vedtaget. 
 
Der var ikke indkommet andre forslag. 
 
Valg af formand: 
Preben høj Larsen, Ryttervej 3 blev genvalgt 
 
Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
Henrik Vosegaard, Rytterparken 6 blev genvalgt 
Boye Rasmussen, Rytterparken 34 blev genvalgt 
 
Valg af suppleant til bestyrelsen 
Karsten Krogh, Rytterparken 8 blev genvalgt. 
 
Valg af revisor: 
Bjarne Winther, Strandvejen 108 blev genvalgt. 
John Haugaard, Rytterparken 16 blev genvalgt. 
 
Valg af revisorsuppleant: 
Niels Bredkær, Rytterparken 11 blev genvalgt. 
 
Eventuelt: 
Festudvalget blev Rytterparken 15 og Ryttervej 3.  

Det blev fremhævet at næste år er jubilæums år – opfordring til et ordentlig gilde           . 
 
Husk at aflevere e-mailadresser – send en mail til kassereren piastitz@gmail.com, med oplysning om hvor i 
hører hjemme. 


